
LÕalcalde dÕOlot torna a defensar una variant desdoblada

Aler ta que podria passar com quan es talla Bracons, per� prioritza que es

faci

LÕhostal del Sol, un punt delicat del tra�at J.C.

LÕalcalde dÕOlot, Pep Berga, ha insistit que una variant dÕOlot

desdoblada seria m�s segura i el tr�nsit, m�s f luid, que no pas amb

el disseny dÕun sol carril per sentit de circulaci� tal com sÕest�

projectant.

LÕalcalde ha remarcat que la variant discorre en un tram molt

impor tant per dins de t�nel i que, si es fa un un m�s un, nom�s nÕhi

haur� un en comptes de dos. En aquest sentit, ha recordat que,

quan es talla el t�nel de Bracons, cosa que passa sovint per

manteniment, el tr�nsit sÕha de desviar per vies alternatives.

Segons ell, en el cas de la variant dÕOlot, qualsevol incident al futur

t�nel compor tar� que el tr�nsit torni a circular per lÕinterior de la

ciutat. Aix� no obstant, ha indicat que la Generalitat t� lÕenc�rrec de

fer una carretera ben feta i segura i que hi conf ia. ÒSempre he

tingut molt clar que cal un dos m�s dos, per� tamb� que la variant

no es pot aturarÓ, ha dit.
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